

FAB YOL CİZGİ BOYASI (210)

MƏHSUL HAQQINDA: Qısa yağlı, alkid əsaslı yol cizgi boyasıdır.

XÜSUSİYYƏTLƏRİ: Yapışma gücü çox yüksəkdir və tez quruyur. Aşınmaya qarşı dayanıqlıdır.

TƏTBİQİ: Yol səthlərində lazımi hər növ yol cizgi və işarələmələrində istifadə olunur. Ən yaxşı nəticə asfalt səthlərdə alınır. Vakuumlu beton səthlərdə yapışma az olacağından vurulması məsləhət görülmür. **FAB YOL CİZGİ BOYASI (210)** vurulacağı səthlər təmizlənməli və quru olmalıdır. Bu boyanın tətbiqində xüsusi sprey ilə boya atan alətlər və ya tapança, fırça və ya valik istifadə oluna bilər. İstifadədən dərhal sonra alətlər **FAB SELLÜLOZİK TİNER (161)** ilə təmizlənməlidir.

İNCƏLDİLMƏSİ: İstifadəyə hazırdır. Ehtiyac olduqda 5-10% **FAB SELLÜLOZİK TİNER (161)** ilə həll edilə bilər.

QURUMA VAXTI (25°C/65% nisbi rütubətdə): 25°C-də 20-30 dəqiqə sonra istifadəyə verilə bilər. Toxunma quruması: 15 dəqiqə, sərt quruması: 4 saatdır.

SƏRFİYYAT: Tək qatda 1 litr **FAB YOL CİZGİ BOYASI (210)** ilə 6-7 m² sahə boyanır.

ALIŞMA DƏRƏCƏSİ: <23°C.

QEYD: Tətbiq ediləcək səthlərin temperaturu 15°C-dən yuxarı olmalıdır.

SAXLANMA MÜDDƏTİ: 18 ay (ağzı açılmamış orijinal qutuda, sərin yerdə, donmaqdan və birbaşa günəş şüalarının təsirindən qorumaq şərti ilə).

XƏBƏRDARLIQ: **R11** asan alovlanma bilər. **R36** nəfəs aldıqda sağlığa zərərli.

TƏHLÜKƏSİZLİK TƏDBİRLƏRİ:

S 2 Uşaqların əllərinin çatmayacağı yerlərdə saxlayın.

S 3/7/9 Qutunu bağlı halda sərin və yaxşı havalandırılan yerdə saxlayınız.

S 23/24/25/29 Buxarını udmayın. Göz və dəri təmasından qorunun. Kanalizasiyaya atmayın.

S 37/39 İşləyərkən uyğun qoruyucu eynək və maska istifadə edin.

İSTİFADƏ ZAMANI YARANA BİLƏCƏK PROBLEMLƏR:

Səth həddən artıq çirkli olarsa boyanın yapışmayaraq səthdən qopması müşahidə olunur. Bu və bunun kimi problemlərlə qarşılaşdıqda qutu üstündəki partiya nömrəsi ilə texnik servise müraciət etsəniz probleminizlə yaxından maraqlana bilərsiniz.

SƏHV İSTİFADƏYƏ GÖRƏ İSTEHSALÇI FİRMA MƏSULİYYƏT DAŞIMIR.

FAB ROAD LINES PAINT (210)

ABOUT THE PRODUCT: Short oil, alkyd-based road lines paint.

FEATURES: very high adhesive strength, quick drying. Resistant to corrosion.

APPLICATION: FAB ROAD LINES PAINT (210) can be used in all kinds of road surfaces for road lines and marks. The best results are received on asphalt surfaces. As the adhesion will be poor it is not recommended to apply on aerated concrete. The surfaces must be cleaned and dried before application of **FAB ROAD LINES PAINT (210)**. This paint should be applied with a special spray throwing tool or gun, brush or roller. Clean the tools with **FAB CELLULOSIC THINNER (161)** immediately after use.

THINNING: Ready to use. If necessary it can be thinned with 5%-10% of **FAB CELLULOSIC THINNER (161)**.

DRYING TIME (25C/65%HR): it is ready to use after 20-30 minutes at 25°C. Touch dry: 15 minutes, hardening: 4 hours.

CONSUMPTION: 1 liter of **FAB ROAD LINES PAINT (210)** can cover 6-7 m² area.

FLASH RATE: <23°C.

NOTE: During the application the surface temperature should be more than +15°C.

SHELF LIFE: 18 months (in an unopened original box in cool, safe from freezing and direct influence of the sun rays).

WARNING: R11 easily flammable. **R36** - breathing harmful to health.

SAFETY MEASURES:

S 2 Keep far from children.

S 3/7/9 Keep in cool and well-ventilated places in closed container.

S 23 Do not breath vapours.

S 24/25 Do not contact with skin and eyes.

S 29 Do not throw to sewage.

S 37/39 Wear a proper mask and gloves while working.

PROBLEMS OCCURING WHILE KEEPING AND USING:

If the surface is too dirty the paint can come unstuck and be stripped off. If you are having problems like this please contact Technical Service with any problem which you are interested in and take a party number on the container with you.

THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR MISUSE.

ФАБ ДОРОЖНАЯ ЛИНИИ КРАСКИ (210)

О ПРОДУКТЕ: Полумасляная алкидная краска для дорожных знаков.

ОСОБЕННОСТИ: Обладает сильной адгезией, быстро высыхает. Устойчив к истираниям.

ПРИМЕНЕНИЕ: Используется для нанесения любого вида дорожных знаков. Наилучший эффект приобретает на асфальте. Не рекомендуется использовать на вакуумных бетонах из-за незначительной адгезии. Поверхность должна быть чистой и сухой. Для нанесения данной краски можно использовать как специальный опрыскиватель, так и пульверизатор, ролик или кисть. Сразу после применения инструменты следует очистить растворителем **ФАБ ЦЕЛЛЮЛОЗНЫЙ РАЗБАВИТЕЛЬ (161)**.

РАЗБАВЛЕНИЕ: Готов к использованию. При необходимости можно разбавить на 5-10% с растворителем **ФАБ ЦЕЛЛЮЛОЗНЫЙ РАЗБАВИТЕЛЬ (161)**.

ВРЕМЯ ВЫСЫХАНИЯ (25°C/65% ОВ): При температуре около 25°C дорогу можно открыть для использования уже через 20-30 минут. На ощупь: 15 минут. Полное затвердение – 4 часа.

РАСХОД: В один слой 1 литром **ФАБ ДОРОЖНАЯ ЛИНИИ КРАСКИ (210)** можно покрыть площадь в 6-7 м².

ТЕМПЕРАТУРА ВОЗГОРАНИЯ: <23°C.

ПРИМЕЧАНИЕ: Температура обрабатываемой поверхности должна быть выше +15°C.

СРОКИ ХРАНЕНИЯ: 18 месяцев (при условии хранения в герметичной оригинальной банке, в прохладном помещении, вдали от прямых солнечных лучей).

ПРЕДУПРЕЖДЕНИЕ: **R10** легко воспламеняется. **R36** при вдыхании может навредить здоровью.

МЕРЫ ПРЕДОСТОРОЖНОСТИ:

S 2 Держите вдали от детей.

S 3/7/9 Держите банку плотно закрытой в прохладном и хорошо проветриваемом помещении.

S 23/24/25/29 Не глотайте пары. Избегайте контакта с кожей и глазами. Не выливайте в канализацию.

S 37/39 При использовании наденьте специальные защитные перчатки и очки.

ВОЗМОЖНЫЕ ПРОБЛЕМЫ ПРИ ХРАНЕНИИ И ИСПОЛЬЗОВАНИИ

Если поверхность слишком грязная, это приведет неустойчивости краски на поверхности и отслоению. При столкновении с такого рода проблемами обращайтесь в технический сервис, взяв с собой при этом партийный номер продукта указанный на упаковке.

ЗА НЕПРАВИЛЬНОЕ ПРИМЕНЕНИЕ ФИРМА-ПРОИЗВОДИТЕЛЬ НЕ НЕСЕТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ.